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Időrendi bontás a lényegesebb dolgokról: 
 09.18. Crazy Barbecue megbeszélésen vettem részt a TÁTK és az IK képviselőivel. A további 

megbeszéléseken nem tudtam részt venni, de az esemény 10.05-én rendben lezajlott. 

 09.24. Külügyi csoport ülést tartottam, melyen megbeszéltük a következő félévet, illetve 

kértem a tagokat, hogy „szerezzenek” új tagokat a hiány pótlására.  

 09.27. Demeter Mária kari Erasmus koordinátornál voltam aláírni az Erasmus ösztöndíjra 

javasolt hallgatók lapját. 6 pályázóból 4 hallgató nyerte el az ösztöndíjat 

 10.03. Lezárult az Erasmus kiegészítő támogatásra való pályázás, a hiánypótlás október 8-ig 

tartott. 

 10.05. Sikeresen lezajlott a Crazy Barbecue lágymányosi rendezvény. 

 10.11-14. Külügyi vezető és mentorképző volt, én sajnos az óráim miatt csak pénteken 

tudtam lemenni csütörtök helyett. Elméletben tökéletesen lépésről lépésre megterveztünk egy 

külügyi fórumot illetve szép szabályos sport-kultúra pályázatot írtunk. A vezetőképzőn tartott EHKB-n 

vendégünk volt Zaránd Péter az EHÖK kommunikációs alelnök, megtanultuk, hogy hogyan kell 

megfelelően kommunikálni a hallgatókkal/hallgatók felé, illetve készítettünk egy féléves ütemtervet 

pontos időrendi bontással.  

 10.25. Rendkívüli EHKB-n vettem részt, ahol a HKR módosításokról volt szó. Ezt követően 

megkerestem a kari koordinátort, hogy ő miről hogyan vélekedik, illetve a HÖK elnökkel is 

egyeztettem. 

 11.07. Külügyi csoport ülést tartottam. Vendégünk volt Ring Péter is, valamint két új csoport 

tag megismerhette mit is csinálunk. Beszéltünk a HKR módosításról, Erasmus pontrendszerről is. 

 11.15. Lágymányoson is sikeresen lezajlott a Külügyi börze. Az elején akadt némi 

szervezetlenség, de összességében szerintem jól sikerült, az érdeklődő hallgatókat mind egy szálig 

tájékoztattuk mindenről. 

 02.04. Külügyi csoport ülést tartottam, melyen az igen csekély számú résztvevővel 

átbeszéltük az elkövetkezendő időszak teendőit. Béni Kornéllal beszélgettem a tisztségről és a 

következő szemeszterre vonatkozó teendőkről, a hallgatói önkormányzatról. 

 

A tavaszi félévben hozzánk érkező külföldiek elérhetőségét megkaptam és továbbítottam Tájmel 

Dániel főmentornak, aki beosztotta őket a mentorokhoz.  

Az következő az Erasmus pályázás jegyében telt. Pályázni március 10-ig lehetett a Neptunban, 

illetve a dokumentumokat a kari koordinátornál papírosan is le kellett adni. A tavalyi 70+ pályázóhoz 

képest idén csak 21-en szerették volna elnyerni az ösztöndíjat.  

A pályázók számának visszaesése gondot jelenthet a következő évi helyekre nézve, ugyanis 

kb. 60 helye van a TTK-nak, ennek kb. egyharmadát tudtuk a mostani pályázókkal feltölteni. Az őszi 

pótpályázás során jó lenne, ha legalább 2-3x ennyien jelentkeznének, különben a következő évben 

nagyon kevés helyünk lesz.  

Íme egy kis diagram az elmúlt két fő pályázási időszakról: 



 
 
(*Földrajz 2012 –nem rendelkeztem a pontos információval, de kiugró, 40 körüli adatra kell gondolni) 

A pályázatok „bírálását” a Külügyi csoport tagjaival kezdtem meg, a honlapon is elérhető 

pontrendszer szerint készítettünk egy táblázatot, hogy a szakos Erasmus koordinátoroknak kicsit 

könnyebb legyen áttekinteni a pályázatokat, majd velük is átnéztem, kitöltöttük a bírálati lapot, 

ezután kerültek vissza a pályázatok Demeter Mária kari Erasmus koordinátorhoz, aki még egyszer 

átnézte őket. Minden hallgató, aki bármilyen módon hozzáfért a pályázatokhoz előzetesen egy 

titoktartási nyilatkozatot töltött ki 3 példányban (hallgató, HÖK, TEO részére). 

 03.25.  Külügyi mentorfelvételit tartottunk. A jelentkezőknek először egy idegen nyelvű 

motivációs levelet kellett elküldeniük majd egy interjún részt venniük. A beszélgetést Tájmel Dániel 

koordinálta, valamint részt vett rajta Soproni Tamás ESN ELTE főmentor, Horváth Dóra kari ex-

főmentor és én. Volt pár nem angolul jelentkező: néhány német, velük én beszélgettem és egy 

francia, akihez végül nem jött franciául beszélő ember, de a motivációs levele alapján megfelel, 

illetve kérésünkre angolul is tudott velünk kommunikálni. 11 jelentkezőből végül 8 új mentorunk lett. 

 04.05-07. Külügyi mentor- és vezetőképzőn vettem részt. A TTK-ról hárman voltunk jelen, 

Tájmel Dániel kari főmentor, Csóka Krisztián külügyi mentor és jómagam. Péntek délután tudtam 

lemenni, ezen a napon az EHKB (létszám hiányában) nem, csak a mentorok dolgoztak. A szombati 

napon Magyar Róbert koordinálásával a délelőtt folyamán csapatépítésen vettünk részt, délután 

pedig a HKR módosításokkal foglalkoztunk immár utoljára, illetve a LEN Külügyi Majális részleteit 

beszéltük meg.  

 A HKR módosításnak a következő javaslatokat szavaztuk meg: az Erasmus pályázat módját 

rögzíteni kell, kivételes tanulmányi rendet kérvényezni kelljen, de aki Erasmus miatt kérvényezi 

automatikusan kapja meg, a bírálat előre meghatározott szempontrendszer alapján történjen illetve 

Erasmus részképzésben részt vett hallgató kinti tanulmányai kerüljenek bele az oklevélmellékletbe. 

 A szorgalmi időszak utolsó néhány hetében az addig tartó akadály elhárulása után már 

tudtam fogadóórát tartani. 

 05.06-09. A Lágymányosi Eötvös Napokra szintén kitelepült a Külügyi Majális. Idén is a TTK 

feladata volt a szervezetek meghívása illetve a tájékoztató anyagok, repicuccok kérése, ezt 

teljesítettem – meg is kaptuk. A sátor sikere véleményem szerint a tavalyihoz hasonló volt, ismét 

tanultunk a hibáinkból, a jövőre nézve már tudjuk, mit kell máshogy csinálni. 
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 06.12. A Rektori Hivatalban volt egy megbeszélés a mostanság hozzánk érkező brazil 

hallgatók mentorainak (a programról kérésre szívesen mondok pár szót), melyen részt vettem, 

segítettem a mentorok beszervezésében. Bár a RH csak pár héttel a külföldiek érkezése előtt jelezte 

igényét a TTK-s mentorokra, a problémát sikerült megoldani. A megbeszélésen az egyik utódjelöltem 

is részt vett, ezúton is köszönöm neki. 

 

Kiegészítés: 

 A Külügyi csoportban az év végével néhány szakterületről hiány keletkezik, ennek pótlása 

még nem mindenhol megoldott (de folyamatban). 

 A hozzám e-mailben és egyéb csatornákon hallgatóktól beérkezett kérdéseket 

maradéktalanul megválaszoltam. 

 Várhatóan a főmentori pozícióban is változás fog történni, Tájmel Dánielt Kovács Anita 

biológia szakos hallgató és az elmúlt évben már külügyi mentorként tevékenykedő hallgató fogja 

leváltani. 

 Az elmúlt hetekben ketten jelentkeztek, hogy szívesen betöltenék a tisztséget. Egy 

alkalommal leültünk beszélgetni, elmondtam a feladatokat, illetve feltették kérdéseiket.  A felkészítés 

még folyamatban, ha minden jól megy, akkor az Alakuló küldöttgyűlésen mindketten beadják 

pályázatukat. 

 

Köszönöm, hogy elolvastad a beszámolómat, kérdés esetén keress bátran! 

 

Koczur Szilvia 

külügyi biztos 

kulbiz@ttkhok.elte.hu 

 

 

Budapest, 2013-07-01 
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